
ПРОТОКОЛ 

засідання громадської ради при облдержадміністрації 

 

Дата проведення: 26.03.2024 

Початок заходу: 16.00 

Місце проведення: в онлайновому режимі - за допомогою  сервісу Google Meet 

 

Присутні члени громадської ради при облдержадміністрації: 20 членів 

громадської ради при облдержадміністрації. Список додається (додаток 1) 

 

Відсутні члени громадської ради при облдержадміністрації: Ганна Алад’єва, 

Олексій Варава, Юлія Володченко, Михайло Гринік, Василь Іванюк,  Дмитро 

Ігнатенко, Олександр Кадієвський, Олександр Калачов, Олена Калугіна, Тетяна 

Львова, Сергій Стельмащук, Юлія Тернова,  Ігор Шалаумов, Олена Шаповал 

 

Присутні: Андрій Грудкін, виконавчий директор ГС «Коаліція «На Лінії 

зіткнення» 

 

Засідання є правомочним 

 

Порядок денний: 

 

1. Про затвердження порядку денного засідання громадської ради при 

облдержадміністрації 

2. Затвердження регламену виступів/обговорення питань порядку денного 

засідання громадської ради при облдержадміністрації: виступ доповідача – 

до 10 хв, надання запитань– до 1 хв, час розгляду питання – до 15 хв. 

3. Про припинення членства в громадській раді при облдержадміністрації 

Івана ВОЛЧКА 

4. Звіт про виконання плану роботи громадської ради за 2022- 2023 роки. 

5. Затвердження плану роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2024 рік. 

6. Про діяльності комітетів з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок 

війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної 

діяльності та охорони здоров’я, екології та базових галузей 

7. Про внесення змін до Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації та Регламент роботи громадської ради при 

облдержадміністрації в частини припинення членства в громадській раді на 

підставі рішення громадської ради 

8. Про припинення повноважень голови громадської ради 

9. Різне 
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1. Про затвердження порядку денного засідання громадської ради 

при облдержадміністрації 

Анастасія ПРОКОПЕНКО, голова громадської ради облдержадміністрації,  

відкрила засідання громадської ради при облдержадміністрації та зазначила, що 

кворум засідання громадської ради при  облдержадміністрації є та на початок 

засідання складає 18 осіб.  

Анастасія ПРОКОПЕНКО ознайомила членів громадської ради при  

облдержадміністрації з порядком денним  та запропонувала його затвердити. 

ГОЛОСУВАЛИ за затвердження порядку денного засідання громадської ради 

при облдержадміністрації з врахуванням запропонованих пропозицій 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити порядок денний засідання громадської ради при 

облдержадміністрації. 

 

2. Затвердження регламенту виступів/обговорення питань 

порядку денного засідання громадської ради при облдержадміністрації: 

виступ доповідача – до 10 хв, надання запитань– до 1 хв, час розгляду 

питання – до 15 хв. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО ознайомила членів громадської ради при  

облдержадміністрації з регламентом виступів/обговорення питань порядку 

денного засідання громадської ради при облдержадміністрації та запропонувала 

його затвердити. 

Світлана РУДЬ запропонувала збільшити час розгляду питання. 

Василь ГРЕЧИНА запропонував виступ доповідача – до 10 хв, час 

проведення дискусії – до 10 хв. 

 

ГОЛОСУВАЛИ за затвердження, з врахуванням наданих пропозицій,  

регламенту виступів/обговорення питань порядку денного засідання 

громадської ради при облдержадміністрації 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити регламент виступів/обговорення питань порядку 

денного засідання громадської ради при облдержадміністрації: виступ 

доповідача – до 10 хв, надання запитань – до 1 хв, час розгляду питання – до 20 

хв. 
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3. Про припинення членства в громадській раді при 

облдержадміністрації Івана ВОЛЧКА  

Ольга ПРИСЯЖНЮК зазначила, що відповідно до пункту 17 Положення 

про громадську раду при облдержадміністрацію членство в громадській раді 

припиняється без прийняття рішення громадської ради у разі обрання члена 

громадської ради народним депутатом України, депутатом Верховної Ради 

Автономної Республіки Крим, місцевої ради або призначення на посаду в 

органі державної влади, органі влади Автономної Республіки Крим, органі 

місцевого самоврядування - з дня набуття ним повноважень на виборній посаді 

або з дня призначення на відповідну посаду.  

Василь ГРЕЧИНА запитав, чи є інформація, що Іван ВОЛЧОК працює в 

органах державної влади. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО зазначила, що цей факт підтвердив особисто 

Іван ВОЛЧОК під час засідання Секретаріату громадської ради при 

облдержадміністрації. Також зазначила, що у відкритих джерелах є інформація 

про діяльність  Івана ВОЛЧКА в органах державної влади.  

Тетяна КОШЕЛЬ також зазначила, що Іван ВОЛЧОК працює в органах 

державної влади. 

 

Члени громадської ради при облдержадміністрації взяли до відома надану 

інформацію. 

 

4. Звіт про виконання плану роботи громадської ради                             

за 2022 - 2023 роки 

Анастасія ПРОКОПЕНКО прозвітувала про діяльність громадської ради 

при облдержадміністрації (додаток 2).  

Ольга ПРИСЯЖНЮК звернула увагу на необхідності оприлюднення  

звіту про виконання плану роботи громадської ради. 

Світлана РУДЬ запитала, чи виконала громадська рада при 

облдержадміністрації заходи, зазначені в плані роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2023 рік. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО зауважила, що, на жаль, враховуючи 

повномасштабну війну, а також той факт, що громадська рада при 

облдержадміністрації відновила діяльність у березні 2023 року, план роботи 

громадської ради при облдержадміністрації на 2023 рік не було затверджено. 

Також зазначила, що  громадська рада при облдержадміністрації проводила свої 

засідання. 

Ірина СТЕПАНОВА подякувала членам громадської ради при 

облдержадміністрації за роботу в цей час. 

Світлана РУДЬ зазначила, що вважає, що громадська рада при 

облдержадміністрації не виконала зобов’язань, покладених на неї суспільством, 

у зв’язку з бездіяльністю деяких членів громадської ради при 

облдержадміністрації. 
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Світлана АГАДЖАНЯН також зазначила, що під час роботи комітету 

розвитку громадянського суспільства виникали проблеми із кворумом, 

формуванням протоколів засідань. Також відзначила неефективність діяльності.  

 

ГОЛОСУВАЛИ за затвердження, з врахуванням наданих зауважень,  звіту про 

виконання плану роботи громадської ради за 2022 - 2023 роки 

“ЗА” - 15 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 3 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити звіт про виконання плану роботи громадської ради 

за 2022 - 2023 роки (додаток 3) для оприлюднення його на офіційному вебсайті 

облдержадміністрації. 

 

5. Затвердження плану роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2024 рік. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО повідомила, що на підставі наданих від 

комітетів громадської ради при облдержадміністрації  пропозицій підготовлено 

проєкт плану роботи громадської ради при облдержадміністрації на 2024 рік, до 

якого  включено 21 захід. 

Ірина СТЕПАНОВА звернула увагу на те, що, на жаль, пропозиції від 

комітетів з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових 

дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної діяльності та охорони здоров’я, 

екології та базових галузей не надходили. Вона запропонувала за підтримки 

Секретаріату громадської ради при облдержадміністрації зібрати та провести 

засідання зазначених комітетів для напрацювання пропозицій щодо діяльності 

комітетів. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО зазначила, що зараз можна взяти за основу 

проєкт плану роботи громадської ради при облдержадміністрації з розумінням, 

що зазначені комітети, у разі відновлення своєї діяльності, зможуть додати  свої 

пропозиції. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК звернула увагу на те, що у разі наявності 

пропозицій до плану роботи громадської ради на 2024 рік, їх можна буде внести 

до затвердженого плану роботи. 

Ірина СТЕПАНОВА зазначила, що під час засідання Секретаріату 

громадської ради при облдержадміністрації голови комітетів зможуть озвучити 

пропозиції до плану роботи громадської ради при облдержадміністрації для 

подальшого внесення змін до затвердженого плану. 

Світлана РУДЬ повідомила про наявність пропозицій щодо роботи 

комітету охорони здоров’я, екології та базових галузей. Також зазначила, що у 

зв’язку з тим, що цей комітет не збирався, вона не змогла надати свої 

пропозиції. Окрім цього, вона також запропонувала за підтримки Секретаріату 
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громадської ради при облдержадміністрації зібрати та провести засідання 

комітетів. 

 

ГОЛОСУВАЛИ за затвердження плану роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2024 рік з можливістю внесення до нього змін,  

наданих комітетами з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, 

учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної діяльності 

та охорони здоров’я, екології та базових галузей 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2024 рік (додаток 4) з можливістю внесення до нього 

змін, наданих комітетами з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, 

учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної діяльності 

та охорони здоров’я, екології та базових галузей. 

 

6. Про діяльності комітетів з питань АТО/ООС, ветеранів та 

ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності та охорони здоров’я, екології та базових 

галузей 

Ольга ПРИСЯЖНЮК підтримала пропозицію Ірини СТЕПАНОВОЇ щодо 

проведення засідання зазначених комітетів з питань АТО/ООС, ветеранів та 

ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності та охорони здоров’я, екології та базових галузей за 

ініціативи Секретаріату громадської ради при облдержадміністрації. Також 

зауважила, що на даний час Антон ВОРОНОВ та  Олексій ВАРАВА не 

визначились з комітетами. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запитала членів громадської ради при 

облдержадміністрації щодо їхньої  можливості очолити зазначені комітети. 

Ірина СТЕПАНОВА запропонувала Антону ВОРОНОВУ увійти до 

складу комітету з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників 

бойових дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної діяльності, а також 

очолити його. 

Антон ВОРОНОВ погодився увійти до складу комітету з питань 

АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності. 

Світлана РУДЬ також запропонувала Антону ВОРОНОВУ очолити 

комітету з питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових 

дій, спорту, правоохоронної та антикорупційної діяльності. 
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Антон ВОРОНОВ погодився очолити комітет з питань АТО/ООС, 

ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності. 

Світлана РУДЬ запитала, хто з членів громадської ради при 

облдержадміністрації увійшов до складу комітету з питань АТО/ООС, 

ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності. 

Тетяна КОШЕЛЬ зазначила, що до комітету входять саме ті члени, які не 

беруть участь у засіданнях. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО оголосила персональний склад комітету з 

питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності. 

Ірина СТЕПАНОВА зазначила, що з членів комітету з питань АТО/ООС, 

ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності присутній лише Василь ГРЕЧИНА. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК нагадала, що до цього комітету входять члени 

громадської ради при облдержадміністрації, які зараз боронять нашу державу. 

ГОЛОСУВАЛИ за обрання Антона ВОРОНОВА головою комітету з питань 

АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності  

“ЗА” - 15 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 1 

У зв’язку з відсутністю кворуму рішення не прийнято. 

 

Світлана РУДЬ зазначила, що у зв’язку з відсутністю кворуму подальшу 

роботу засідання громадської ради при облдержадміністрації можна проводити 

без голосування. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК запропонувала комітету з питань АТО/ООС, 

ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності відновити діяльність, а на наступному засіданні 

громадської ради при облдержадміністрації затвердити голову комітету. 

Антон ВОРОНОВ попросив надати інформацію про членів комітету з 

питань АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності. 

Світлана РУДЬ зазначила, що вона є членом комітету охорони здоров’я, 

екології та базових галузей. Декілька разів Іван ВОЛЧОК намагався провести 

засідання комітету, але кворуму не було.  

Анастасія ПРОКОПЕНКО оголосила персональний склад комітету 

охорони здоров’я, екології та базових галузей. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК зазначила, що Світлана АГАДЖАНЯН вийшла з 

цього комітету. 
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Світлана РУДЬ запропонувала спільно з Секретаріатом громадської 

ради при облдержадміністрації провести засідання цього комітету та Ярославу 

БОЙКУ очолити комітет охорони здоров’я, екології та базових галузей. 

Ірина СТЕПАНОВА запропонувала Світлані РУДЬ очолити комітет 

охорони здоров’я, екології та базових галузей.  

Світлана РУДЬ відмовилась від зазначеної пропозиції  

Ольга ПРИСЯЖНЮК запропонувала за ініціативи Секретаріату 

громадської ради при облдержадміністрації провести засідання комітету 

охорони здоров’я, екології та базових галузей для напрацювання планів їх 

подальшої роботи. 

Світлана РУДЬ запропонувала членам зазначеного комітету 

опрацювати ці питання до засідання комітету. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запитала членів громадської ради при 

облдержадміністрації щодо їхньої можливості очолити комітет охорони 

здоров’я, екології та базових галузей. 

Світлана РУДЬ запропонувала обговорити питання щодо обрання 

голови вищезазначеного комітету з Ярославом БОЙКОМ та Юлією 

ВОЛОДЧЕНКО. 

 

7. Про внесення змін до Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації та Регламент роботи громадської ради при 

облдержадміністрації в частини припинення членства в громадській 

раді на підставі рішення громадської ради 

Ольга ПРИСЯЖНЮК повідомила, що Положення про громадську раду 

при облдержадміністрації та Регламент роботи громадської ради при 

облдержадміністрації в частини припинення членства в громадській раді на 

підставі рішення громадської ради мають низку розбіжностей. Враховуючи 

зазначене, ці документи необхідно привести у відповідність із чинним 

законодавством. 

Світлана РУДЬ також зазначила, що проєкт Положення про громадську 

раду при облдержадміністрації, затверджений протоколом засідання 

громадської ради при облдержадміністрації від 16.09.2022, не затверджено, 

оскільки ці зміни підтримало лише 16 членів громадської ради із 18, які були 

присутні при розгляді зазначеного питання. Також запропонувала запросила на 

засідання комітету розвитку громадянського суспільства представника 

юридичного управління облдержадміністрації, опрацювати спільно зазначені 

документи, а потім виносити їх на засідання комітетів, громадської ради при 

облдержадміністрації. 

До засідання громадської ради при облдержадміністрації доєдналась 

Ольга ЧЕРНІКОВА. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО зазначила, що зараз є кворум та 

запропонувала членам громадської ради при облдержадміністрації 

проголосувати за обрання Антона ВОРОНОВА головою комітету з питань 
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АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності. 

Світлана РУДЬ зауважили, що для легітимності рішення повинно 

проголосувати за прийняття рішення 18 членів громадської ради при 

облдержадміністрації. А 1 член громадської ради при облдержадміністрації 

утримався від прийняття рішення. 

Василь ГРЕЧИНА запропонував, враховуючи наявність кворуму, 

членам громадської ради при облдержадміністрації проголосувати за обрання 

Антона ВОРОНОВА головою комітету з питань АТО/ООС, ветеранів та 

ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності. 

Ірина СТЕПАНОВА наголосила на чемному ставленні одне до одного 

членів громадської ради при облдержадміністрації під час роботи.  

Юлія БОРИСОВА доєдналась до засідання громадської ради при 

облдержадміністрації. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала членам громадської ради при 

облдержадміністрації висловити свої зауваження/пропозиції з цього питання. 

Василь ГРЕЧИНА зазначив, що він голосував за цю ініціативу, та 

запропонував спільно робити на благо діяльності комітету з питань АТО/ООС, 

ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності, а також дати можливість комітету працювати. 

Ірина СТЕПАНОВА підтримала попереднього спікера та наголосила на 

дотриманні чемної поведінки,  а також прав кожного висловлювати власну 

думку. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала проголосувати за запрошення 

на засідання комітету розвитку громадянського суспільства представника 

юридичного управління облдержадміністрації, для спільного опрацювання 

зазначених документів, а потім розгляду їх на засіданнях комітетів, громадської 

ради при облдержадміністрації. 

ГОЛОСУВАЛИ за запрошення на засідання комітету розвитку громадянського 

суспільства представника юридичного управління облдержадміністрації для 

спільного опрацювання Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації та Регламенту роботи громадської ради при 

облдержадміністрації, а потім розгляду їх на засіданнях комітетів, громадської 

ради при облдержадміністрації 

 “ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

 

УХВАЛИЛИ: запросити на засідання комітету розвитку громадянського 

суспільства представника юридичного управління облдержадміністрації, для 

спільного опрацювання Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації та Регламенту роботи громадської ради при 



9 

 

облдержадміністрації, а потім розглянути їх на засіданнях комітетів, 

громадської ради при облдержадміністрації. 

Світлана РУДЬ запропонувала ще раз розглянути питання щодо 

голосування за обрання Антона ВОРОНОВА головою комітету з питань 

АТО/ООС, ветеранів та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, 

правоохоронної та антикорупційної діяльності та подискутувати з Тетяною 

КОШЕЛЬ. 

Тетяна КОШЕЛЬ надала відповідь щодо свого рішення з питання 

обрання Антона ВОРОНОВА головою комітету з питань АТО/ООС, ветеранів 

та ветеранок війни, учасників бойових дій, спорту, правоохоронної та 

антикорупційної діяльності. 

 

8. Про припинення повноважень голови громадської ради 

Анастасія ПРОКОПЕНКО заявила про бажання скласти повноваження 

голови громадської ради та закликала з розумінням поставитись до цього 

рішення. 

Світлана РУДЬ повідомила, що вона проти цього рішення. 

Ірина СТЕПАНОВА також повідомила, що проти цього рішення, а 

також проти утримання на посаді людини, яка виявила бажання припинити 

свою діяльність. 

 

ГОЛОСУВАЛИ за припинення повноважень голови громадської ради 

“ЗА” - 16 

“ПРОТИ” - 2 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

Рішення не прийнято. 

 

9. Різне 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала членам громадської ради при 

облдержадміністрації, у разі наявності повідомлень, озвучити їх. 

Василь ГРЕЧИНА запропонував до регламенту роботи внести 

поправку: «Рішення громадської ради приймається простою більшістю голосів 

її членів, що беруть участь у засіданні». 

Світлана РУДЬ зазначила, що це суперечить Положенню. 

Тетяна КОШЕЛЬ зауважила на повазі до прийнятого рішення голови 

громадської ради при облдержадміністрації стосовно складання своїх 

повноважень. Також запропонувала голові громадської ради при 

облдержадміністрації надати обґрунтування свого рішення. 

Світлана РУДЬ звернула увагу, що будь - які зміни до Положення про 

громадську раду при облдержадміністрації не повинні суперечити Типовому  

положенню про громадську раду при міністерстві, іншому центральному органі 

виконавчої влади, Раді Міністрів Автономної Республіки Крим, обласній, 

Київській та Севастопольській міській, районній, районній у мм. Києві та 
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Севастополі державній адміністрації, затвердженого постановою Кабінету 

Міністрів України від 3 листопада 2010 р. № 996. 

Василь ГРЕЧИНА зняв свою пропозицію. 

Тетяна СІГАЄВА звернулась до членів громадської ради при 

облдержадміністрації щодо їх поведінки: перебивають людей, не слухають 

один одного, голову громадської ради при облдержадміністрації. Також 

зазначила, що кожного засідання з приводу участі у роботі громадської ради 

при облдержадміністрації звертаються до членів громадської ради при 

облдержадміністрації, які присутні. Натомість не вирішується питання щодо 

членів громадської ради при облдержадміністрації, які систематично не беруть 

участь у засіданнях. Запропонувала негайно вирішити це питання для 

подальшої можливості роботи громадської ради при облдержадміністрації. 

Ірина СТЕПАНОВА підтримала пропозицію Тетяни СІГАЄВОЇ, 

зазначивши, що це питання порушувала на засіданні Секретаріату громадської 

ради при облдержадміністрації та закликала невідкладно вирішити питання 

щодо членів громадської рада при облдержадміністрації, які не беруть участь в 

її засіданнях. Також зауважила, що не впевнена, що нові члени громадської 

ради при облдержадміністрації будуть активно працювати. Окрім цього,  

подякувала Анастасії ПРОКОПЕНКО за роботу на посаді голови громадської 

ради при облдержадміністрації та зазначила, що члени громадської ради при 

облдержадміністрації повинні поважати рішення голови громадської ради при 

облдержадміністрації, а голова громадської ради при облдержадміністрації не 

повинна обґрунтовувати своє рішення з цього питання. 

Василь ГРЕЧИНА наголосив на необхідності навести лад в роботі 

громадської ради при облдержадміністрації, виключити людей, які не беруть 

участь в її засіданнях, для подальшої роботи громадської ради при 

облдержадміністрації. 

Тетяна КОШЕЛЬ зауважила, що вона постійно підіймала питання щодо 

виключення членів громадської ради при облдержадміністрації, які не беруть 

участь в її роботі. 

Світлана РУДЬ зазначила, що на даний час громадська рада при 

облдержадміністрації повинна ефективніше працювати. Також зазначила, що 

відповідно до Положення про громадську раду при облдержадміністрації, 

затвердженого  розпорядженням голови обласної державної адміністрації, 

керівника обласної військово-цивільної адміністрації від 13.05.2020 № 483/5-20, 

членство в громадській раді припиняється у разі систематичної відсутності 

члена громадської ради на її засіданнях без поважних причин (більше ніж два 

рази поспіль). Але не визначено термін «поважні причини». 

Ольга ПРИСЯЖНЮК презентувала результати участі членів 

громадської ради при облдержадміністрації в її засіданнях. 

Світлана РУДЬ зазначила, що на підставі наданої інформації необхідно 

у кожного з членів громадської ради при облдержадміністрації з’ясувати 

причину відсутності на засідання. Також запропонувала на засіданні комітету 
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розвитку громадянського суспільства спільно з Секретаріатом громадської ради 

при облдержадміністрації розглянути питання щодо поважних причин 

відсутності членів громадської ради при облдержадміністрації. Окрім цього, 

зазначила, що відповідно до Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації у разі припинення будь-якою особою членства у 

громадській раді її місце займає наступний за черговістю кандидат до складу 

громадської ради, а також, що виключати членів можна до половини від 

загального складу, адже дієздатною громадська рада при  облдержадміністрації 

вважається, якщо в її складі залишається більшість від загально складу. 

Ірина СТЕПАНОВА зазначила, що якщо додати до результатів участі 

членів громадської ради при облдержадміністрації в її засіданнях інформацію 

про учасників сьогоднішнього засідання, то багато хто може позбутися свого 

членства. Також запропонувала не враховувати відсутність членів громадської 

ради при облдержадміністрації, які на даний час боронять нашу країну. 

Світлана РУДЬ запитала про кількість членів громадської ради при 

облдержадміністрації, які боронять державу. 

Ірина СТЕПАНОВА запропонувала Світлані РУДЬ опрацювати це 

питання. 

Світлана РУДЬ запропонувала комітету розвитку громадянського 

суспільства зв’язатись з кожним членом громадської ради при 

облдержадміністрації та з’ясувати це. 

Василь ГРЕЧИНА запропонував комісіям на наступне засідання 

підготувати питання щодо виключення членів громадської ради при 

облдержадміністрації та розглянути його після затвердження регламенту 

роботи засідання. 

Тетяна СІГАЄВА запропонувала головам комітетів, секретаріату 

громадської ради при облдержадміністрації в телефонному режимі з’ясувати 

причини їхньої відсутності та на наступному засіданні озвучити інформацію 

про причини відсутності на засіданнях громадської ради, після чого прийняти 

відповідне рішення. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала головам комітетів, 

Секретаріату громадської ради при облдержадміністрації опрацювати питання 

щодо доцільності участі членів громадської ради при облдержадміністрації у 

подальшій  її роботі. 

 

Голова громадської ради при  

облдержадміністрації  Анастасія ПРОКОПЕНКО 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 
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Додаток № 1 

до протоколу засідання 

громадської ради при 

облдержадміністрації 

від 26.03.2024 

 

Список членів громадської ради при облдержадміністрації, присутніх на 

засіданні громадської ради при облдержадміністрації 26.03.2024 

 

1. Ганна Авдіянц 

2. Світлана Агаджанян 

3. Любов Бережна 

4. Ярослав Бойко 

5. Юлія Борисова 

6. Антон Воронов 

7. Олена Голощапова 

8. Василь Гречина 

9. Ольга Дзержинська 

10. Ілля Єлін 

11. Олександр Кашлаков 

12. Тетяна Кошель 

13. Валентина Лимаренко 

14. Анастасія Прокопенко 

15. Юлія Пруднікова 

16. Світлана Рудь 

17. Тетяна Сігаєва 

18. Ірина Степанова 

19. Ольга Чернікова 

20. Олена Хатмулліна  

 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 

 

 

 

 

 

 



13 

 

Додаток № 2 

до протоколу засідання 

громадської ради при 

облдержадміністрації 

від 26.03.2024 

 

Звіт про виконання плану роботи громадської ради за 2022 - 2023 роки 

 

27 листопада 2021 року проведено установчі збори з формування 

нового складу громадської ради при облдержадміністрації. Усі мали амбіційні 

плани та почали працювати. 

 29 грудня 2021 року проведено перше засідання громадської ради при 

облдержадміністрації, сформовано 5 комітетів громадської ради при 

облдержадміністрації. 

21 січня 2022 року проведено засідання громадської ради при 

облдержадміністрації. Під час засідання представлено проєкти, підготовлені 

облдержадміністрацією для участі у конкурсному відборі програм відновлення 

України від Європейського інвестиційного банку, затверджено поіменний склад 

комітетів та обрано голів комітетів громадської ради при облдержадміністрації. 

У зв'язку із повномасштабним вторгненням рф наступне засідання було 

проведено  16 вересня 2022 року. І вже тоді було важко збиратись на засідання. 

До засідання змогли доєднатись 23 члени громадської ради при 

облдержадміністрації та спробували проговорити важливість комунікації, 

звірили свої плани, почали говорити про необхідність співпраці з 

волонтерськими об’єднаннями. Також зазначила, що за ініціативи одного з 

членів громадської ради при облдержадміністрації Ярослава БОЙКА було 

спочатку неформально, а згодом формально утворено коаліцію Громадська 

спілка «АСОЦІАЦІЯ ГУМАНІТАРНИЙ ЦЕНТР «ВСЕ БУДЕ ДОБРЕ». 

Більшість членів громадської ради при облдержадміністрації доєднались до 

цього об’єднання, яке також стало майданчиком, де члени громадської ради 

могли комунікувати та випрацьовувати спільні активності. 

Після вересня 2022 року зустрічались 15 березня 2023 року.  Під час 

засідання затверджено план роботи громадської ради при облдержадміністрації 

на 2023 рік, створення тимчасової робочої групи при комітеті з гуманітарних та 

соціальних питань для напрацювань пропозицій/зауважень до проєкту Закону 

України «Про компенсацію за пошкодження та знищення окремих категорій 

об’єктів нерухомого майна внаслідок бойових дій, терористичних актів, 

диверсій, спричинених військовою агресією Російської Федерації». Також 

розглянуто питання про особливості правового статусу волонтерів, 

координацію їхньої діяльності, взаємодію з органами влади та ухвалено 

рішення про створення тимчасової робочої групи з розробки «дорожньої карти 

волонтера». 
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Чергове засідання громадської ради відбулося 15 серпня 2023 року, на 

якому дізнались про смерть Ярослава ДАНКІВА. Долучено до складу 

громадської ради при облдержадміністрації Антона Воронова. Також 

розглянуто питання про виконання Постанови Кабміну від 14.10.2022 р. № 1159 

«Про затвердження Порядку розроблення, проведення громадського 

обговорення, погодження програм комплексного відновлення області, території 

територіальної громади (її частини) та внесення змін до них», виконання 

Постанови Кабміну від 12.05.2023 р. № 486 «Про підготовку до дій із 

стабілізації ситуації на деокупованих територіях Донецької і Луганської 

областей та їх реінтеграції», виконання Постанови Кабміну від 18.07.2023 р. № 

731 «Про затвердження порядків з питань відновлення та розвитку регіонів і 

територіальних громад». Таким чином, намагались доєднуватись до процесів 

відновлення, відбудови регіону. 

03 листопада 2023 року відбулось наступне засідання громадської ради 

при облдержадміністрації, під час якого розглянуто питання про важливість 

взаємодії з радами ВПО,  постанову № 486 від 12.05.2023 – про ті можливості, 

які є, до долучення до процесів відновлення, або перешкоди, з якими 

стикаються/можуть стикатись організації громадянського суспільства, про 

можливості виходити в конструктивну комунікацію. 

27 грудня 2023 року за участі 21 члена громадської ради при 

облдержадміністрації проведено засідання громадської ради при 

облдержадміністрації та затверджено пропозицій до Орієнтовного плану 

проведення Донецькою обласною державною адміністрацією консультацій з 

громадськістю у 2024 році. 

Таким чином,  члени громадської ради при облдержадміністрації 

намагались збиратись, будувати плани, спільно напрацьовувати спільні рішення 

та пропозиції. Десь виходило краще, десь виходило не так добре, але для всіх 

це був чудовий досвід спільної взаємодії. Ці 2 роки пройшли, але відповідно до 

постанови Кабінету Міністрів України від 16 серпня 2022 р. № 909 строк 

повноважень громадських рад продовжується на період воєнного стану на 

території України до затвердження органом виконавчої влади нового складу 

громадської ради.  

Тож продовжуємо працювати та очікуємо на перемогу. 

 

 

 

 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 
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Додаток № 3 

до протоколу засідання 

громадської ради при 

облдержадміністрації 

від 26.03.2024 

 

Звіт про виконання плану роботи громадської ради за 2022 - 2023 роки 

 

27 листопада 2021 року проведено установчі збори з формування 

нового складу громадської ради при облдержадміністрації. Усі мали амбіційні 

плани та почали працювати. 

 29 грудня 2021 року проведено перше засідання громадської ради при 

облдержадміністрації, сформовано 5 комітетів громадської ради при 

облдержадміністрації. 

21 січня 2022 року проведено засідання громадської ради при 

облдержадміністрації, під час якого представлено проєкти, підготовлені 

облдержадміністрацією, для участі у конкурсному відборі програм відновлення 

України від Європейського інвестиційного банку, затверджено поіменний склад 

комітетів та обрано голів комітетів громадської ради при облдержадміністрації. 

Через повномасштабне вторгнення рф наступне засідання було 

проведено  16 вересня 2022 року. І вже тоді було важко збиратись на засідання. 

До засідання змогли доєднатись 23 члени громадської ради при 

облдержадміністрації та спробували обговорити важливість комунікації, 

звірили свої плани, почали говорити про важливість співпраці з 

волонтерськими об’єднаннями. Також зазначили, що за ініціативи одного з 

членів громадської ради при облдержадміністрації  Ярослава БОЙКА було 

спочатку неформально, а згодом формально утворено коаліцію Громадська 

спілка «АСОЦІАЦІЯ ГУМАНІТАРНИЙ ЦЕНТР «ВСЕ БУДЕ ДОБРЕ». 

Більшість членів громадської ради при облдержадміністрації доєдналась до 

цього об’єднання, яке також стало майданчиком, де могли комунікувати та 

випрацьовувати спільні активності. 

Після вересня 2022 року зустрічались 15 березня 2023 року.  Під час 

засідання затверджено план роботи громадської ради при облдержадміністрації 

на 2023 рік, створення тимчасової робочої групи при комітеті з гуманітарних та 

соціальних питань для напрацювань пропозицій/зауважень до проєкту Закону 

України «Про компенсацію за пошкодження та знищення окремих категорій 

об’єктів нерухомого майна внаслідок бойових дій, терористичних актів, 

диверсій, спричинених військовою агресією Російської Федерації». Також 

розглянуто питання про особливості правового статусу волонтерів, 

координацію їхньої діяльності, взаємодію з органами влади та ухвалено 

рішення про створення тимчасової робочої групи з розробки «дорожньої карти 

волонтера». 
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Чергове засідання громадської ради відбулося 15 серпня 2023 року, на 

якому дізнались про смерть Ярослава ДАНКІВА. Долучено до складу 

громадської ради при облдержадміністрації Антона Воронова. Також 

розглянуто питання про виконання Постанови Кабміну від 14.10.2022 р. № 1159 

«Про затвердження Порядку розроблення, проведення громадського 

обговорення, погодження програм комплексного відновлення області, території 

територіальної громади (її частини) та внесення змін до них», виконання 

Постанови Кабміну від 12.05.2023 р. № 486 «Про підготовку до дій із 

стабілізації ситуації на деокупованих територіях Донецької і Луганської 

областей та їх реінтеграції», виконання Постанови Кабміну від 18.07.2023 р. № 

731 «Про затвердження порядків з питань відновлення та розвитку регіонів і 

територіальних громад». Таким чином, намагались доєднуватись до процесів 

відновлення, відбудови регіону. 

03 листопада 2023 року відбулось наступне засідання громадської ради 

при облдержадміністрації, під час якого розглянуто питання важливості 

взаємодії з радами ВПО,  постанову № 486 від 12.05.2023 – про ті можливості, 

які є, до долучення до процесів відновлення, або перешкоди, з якими 

стикаються/можуть стикатись організації громадянського суспільства, про 

можливості виходити в конструктивну комунікацію. 

27 грудня 2023 року за участі 21 члена громадської ради при 

облдержадміністрації проведено засідання громадської ради при 

облдержадміністрації та затверджено пропозицій до Орієнтовного плану 

проведення Донецькою обласною державною адміністрацією консультацій з 

громадськістю у 2024 році. 

Таким чином, члени громадської ради при облдержадміністрації 

намагались збиратись, будувати плани, спільно напрацьовувати спільні рішення 

та пропозиції. Десь виходило краще, десь виходило не так добре, але для всіх 

це був чудовий досвід спільної взаємодії. Ці 2 роки пройшли, але відповідно до 

постанови Кабінету Міністрів України від 16 серпня 2022 р. № 909 строк 

повноважень громадських рад продовжується на період воєнного стану на 

території України до затвердження органом виконавчої влади нового складу 

громадської ради. Тож продовжуємо працювати та очікуємо на перемогу. 

Члени громадської ради при облдержадміністрації визначили, що 

громадська рада при облдержадміністрації не виконала зобов’язань, покладених 

на них суспільством, через бездіяльність деяких членів громадської ради при 

облдержадміністрації. 

 

 

 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 
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Додаток № 4 

до протоколу засідання 

громадської ради при 

облдержадміністрації 

від 26.03.2024 

 

ПЛАН  

роботи громадської ради при облдержадміністрації на 2024 рік 

  

№ Назва заходу Строк 

виконання 

Відповідальні 

1 Створення діалогового майданчика з 

Радами ВПО з метою моніторингу 

потреб/наявності ресурсів (перш за 

все, фахових) ВПО з Донеччини 

2 квартал комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

2 Створення комунікаційної 

платформи для взаємодії інститутів 

громадянського суспільства та 

облдержадміністрації з питань, 

пов’язаних з плануванням 

відновлення Донецької області 

2 квартал комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

3 Участь в публічних обговореннях ( 

електронних консультаціях, 

громадській експертизі тощо) 

проєктів нормативних документів на 

обласному та національному рівнях 

протягом 

року 

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

4 Захист прав ВПО, зокрема підтримка 

проєктів, спрямованих на 

забезпечення житлом, 

працевлаштування,доступ до 

медичних, освітніх, культурних, 

соціальних та інших послуг. 

протягом 

року 

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

5 Співпраця зі структурними 

підрозділами облдержадміністрації 

протягом 

року  

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

6 Моніторинг та забезпечення доступу 

мешканців Донеччини до 

гуманітарної допомоги  ( місцевих 

мешканців та ВПО) 

протягом 

року 

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 
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7 Співпраця з Радами ВПО на рівні 

областей  

протягом 

року  

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

8  Мультиплікувати досвід Донеччини 

у забезпеченні житлом ВПО ( 

придбання в комунальну власність 

житла на вторинному ринку задля 

надання в користування ВПО) 

2-3 квартал  комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

9 Захист прав дітей на отримання 

освітніх послуг в громадах 

Донеччини (розвиток дітей 

дошкільного  та шкільного віку) 

протягом 

року 

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

10 Підсилення громад Донеччини щодо 

збереження культурної спадщини та 

розвитку української мови на 

території області 

протягом 

року 

комітет з гуманітарних та 

соціальних питань 

11 Обговорення результатів аналізу 

застосування  інструментів 

партисипативної демократії в 

Покровській та Краматорській 

міських територіальних громадах 

Донецької області за останні 2 роки 

2 квартал комітет розвитку 

громадянського 

суспільства 

12 Проведення засідання громадської 

ради при облдержадміністрації 

березень, 

травень, 

липень, 

вересень, 

листопад 

Голова громадської ради 

при 

облдержадміністрації 

13 Обговорення плану роботи 

громадської ради при 

облдержадміністрації на 2025 рік  

4 квартал члени громадської ради 

при 

облдержадміністрації 

14 Розгляд проєктів нормативно-

правових актів 

протягом 

року 

члени громадської ради 

при 

облдержадміністрації 

15 Надання консультаційної і 

практичної допомоги з питань 

релокації суб’єктів МСП, 

промислових і аграрних підприємств 

Донецької області до інших регіонів 

України  

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

16 Розробка і внесення пропозицій, змін 

до законодавства України, рішень 

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-



19 

 

органів місцевого самоврядування 

щодо налагодження, відновлення, 

підтримки роботи і ефективного 

розвитку релокованого бізнесу, 

зареєстрованого в Донецькій області  

інвестиційної діяльності 

17 Аналіз бюджету Донецької області 

на 2024 рік та внесення пропозицій 

щодо розвитку, підтримки і 

фінансування малого і середнього 

бізнесу Донецької області 

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

18 Внесення пропозицій і розробка 

плану заходів підтримки суб’єктів 

МСП, які продовжують працювати в 

Донецькій області, у прифронтовій 

зоні та в зоні проведення бойових 

дій  

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

19 Участь в консультаціях, нарадах, 

робочих групах, координаційних 

радах з питань збереження, 

підтримки, справедливої 

трансформації вугільної 

промисловості та сталого 

енергетичного розвитку Донецької 

області  

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

20 Участь в консультаціях, нарадах, 

робочих групах, координаційних 

радах з питань відновлення 

територій, інфраструктури і 

промислових об’єктів  Донецької 

області  

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

21 Внесення пропозицій щодо 

ефективної організації надання і 

розподілу гуманітарної допомоги для 

населення і ВПО, які проживають у 

Донецькій області  

протягом 

року 

комітет економіки, 

фінансів  та інноваційно-

інвестиційної діяльності 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 

 

 

 


